
Svar på medborgarförslag om näringslivsbolag  

förslag till beslut  

att medborgarförslaget anses besvarat med motiveringen att förslaget beaktas i arbetet med 
kommunens framtida näringslivsarbete 

Sammanfattning 
Tranås kommun har fattat beslut kring att upphandla delar av näringslivsarbetet som ligger under 
Kommunstyrelsens ansvarsområde. Den modell som vi har idag är inte längre laglig utifrån lagen om 
offentlig upphandling (LOU) varför vi nu lägger ett större arbete med utgångspunkt utifrån hur vi 
generellt kan bli ännu bättre inom det aktuella området. 
Vi tar med de inlämnade synpunkterna i det fortsatta arbetet 
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